
  

  

  

 

  

  

  

  

  

  

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

飞机航班： 

第一天：吉隆坡富国岛 AK545  1245 1335 

第四天：富国岛吉隆坡  AK546  1405 1655 

 

 特别安排 : 升级 4星级酒店 Wyndham Garden Grandworld  

第一天: 吉隆坡 富国岛                           (机餐/晚餐-越式火锅) 

搭乘飞机飞往越南浪漫度假胜地“珍珠”富国岛。接机后前往当地最大的信仰中

心【护国寺】这里地势险峻，以居高临下之姿盘据海岸一隅。续前往【Sanato】

网红打卡日落沙滩，海边各种雕塑非常适合凹造型，沙滩上设置的一些景观都很

有感觉。在落日中拍出来的照片更美。晚餐后入住酒店休息。 

 

 

第二天:  富国岛- 香岛自然公园                  (早/午-自助餐/海鲜晚餐) 

早餐后，前往【珍珠游乐园】越南版的迪斯尼,里面分为 3个部分:乐园,水族馆及

水上乐园,可以自由畅玩所有游戏设施。让你一次玩个够。晚上城堡还会有必看的

【水上灯光秀】喷泉表演的灯舞和音乐，非常精彩以及震撼。 

第三天:  富国岛 - 珍珠游乐园                        (早/午餐自理/晚餐) 

早餐后，前往【涵宁渔村】是富国岛著名的渔村码头，是一个古老又宁静的小渔

村。续前往【星星海滩】如幸运会看到洁白的沙滩上，点缀着桔红色的海星。接

下来到【香岛自然公园】位于富国岛南岛的小镇，这座与世隔绝的小岛。整个公

园包含长达 7899 米长的【跨海缆车】（是目前世界上最长的跨海缆车）。在缆车

上看到的是 360 度的海景，脚下是天然的富国岛小渔村，沙滩，小岛，蓝色的大

海和绿色的海岛，海湾漂浮着各种颜色的小渔船，从空中往下看非常壮观。还能

畅玩【太阳游乐园&水上乐园】里各种刺激的户外游戏：如过山车、水滑道等让你

尖叫连连。傍晚打卡意大利【落日小镇】，小镇坐落在海岸旁的山坡上，地中海

建筑给人留下了特别的印象。傍晚漫步于【富国阳东夜市】自由活动。 

第四天:   富国岛吉隆坡                                 (早/午/机餐) 

早餐后，前往续前往【舅舅庙】是为了纪念海上女神而修建的一座天后

宫。之后送往机场办理离境手续启程返回【吉隆坡】, 结束 4天愉快旅

程. 
*团费包含: 吉隆坡机场税，行李托运（ 20公斤）和小费 。  

*团费不含: 个人旅游保险、吉隆坡机场来回接送和个人费用开销。 
 

《以上行程仅供参考，以最终航班,酒店及团队抵达各地后由接待社安排为准。酒店以当地星级为标准》。 

《当您在订购本公司旅游配套时， 将被视为已细读及了解本公司之旅游细则》 

出发日期: 

成人双标: 

小孩占床: 

小孩无床: 

单人间: 

 行程特色 : 双乐园 , Sanato Club 网红打卡点 



 

 

 

 

 

    

   

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Special arrange: Upgrade 4* Hotel Wyndham Garden Grandworld 

Itinerary Highlights : Hon Thom Natural Park &  Vin Wonders & Sanato Club  
 

FLIGHT DETAILS : 

Day1：KUL PHU  AK545  1245-1335 

Day4：PHUKUL   AK546  1405-1655 
 

Dep Date: 

Adult Twin: 

Child w Bed: 

Child no Bed: 

Single Supp: 

Day 1 :  Kuala LumpurPhu Quoc                                                          (MOB/D) 

Take a flight to Vietnam Phu Quoc Island, has a tropical rainforest climate, The island is rich in 

pearls and fish sauce. Transfer to【Ho Quoc Temple】where the terrain is precipitous and 

occupies a corner of the coast in a condescending posture. Afterwards, head to【Sanato】to 

check in on the sunset beach with Internet celebrities. Various sculptures by the sea are very 

suitable for concave shapes, and some of the landscapes set on the beach are very impressive, It 

is recommended for those who like to take pictures. After dinner, check into the hotel and rest. 

Day 2 :  Phu Quoc  - Hon Thom Natural Park                                   (B/L-Buffet/D) 

After breakfast , transfer to【Vin Wonders】the Vietnamese version of Disney, which is divided 

into 3 parts:【 Paradise, Aquarium and Water Park 】 where you can freely play all the 

amusement facilities. Let you play as much as you want. In the evening, there will also have a must 

watch【Water Light Show】lavish nightly show of fountains, lasers & light projections set to 

music against the castle. 

 

Day 3 :  Phu Quoc  - Vin Wonders                                          (B/L-Own Expenses/D) 

After breakfast , transfer to Ham Ninh Fishing Village, which is the famous【Fishing Village 】

wharf in Phu Quoc Island. Next visit【Star Beach】If we are lucky, we will see starfish dotted on 

the white sandy beach. transfer to【Hon Thom Natural Park】The whole park consists of three 

parts: the 7899-meter-long cross-sea cable car (currently the longest cross-sea cable car in the 

world), an amusement park and a water park. What you can see on the cable car is a 360-degree 

sea view. At the foot is the natural small fishing village of Phu Quoc Island . Thempark have exciting 

outdoor games in【Sun Amusement Park & Water Park】.Evening visit【Sunset Town Italy】 

The town is located on a hillside next to the coast, and the Mediterranean architecture has left a 

special impression on people. After transfer to 【Phu Quoc Night Market】. 

Day 4 :  Phu Quoc Kuala Lumpur                                                         (B/L/MOB) 

After breakfast, transfer to【Uncle Temple】and is a Tianhou Temple built to 

commemorate the goddess of the sea. After lunch, transfer to Airport . 

Included : Airport Tax, Luggage 20kg and Tipping. 
Excluded : Travel Insurance and KL Airport Transfer &Own Expenses  
 
Tour itinerary is subject to change without prior notice according to final confirmation of flight and hotel 
booking and discretion of the land operator. Hotel rate based on local rating.  


